
 Protokół

z obrad Komisji Wspólnej Rady Gminy Trąbki Wielkie

z dnia 23 lipca 2018 roku

Rozpoczęcie obrad – godz. 14:00

Zakończenie obrad – godz. 17.45

Posiedzenie  rozpoczęło się  w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie.

Posiedzenie  otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński.

W Komisji uczestniczył: Pan Błażej Konkol Wójt Gminy Trąbki Wielkie oraz Pani Zofia Gorzyńska

Skarbnik Gminy Trąbki Wielkie.

Przewodniczący  Rady  Gminy  na  podstawie  listy  obecności  poinformował,  że  brakuje

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Józefa Sroki oraz Radnego Jana Selke. 

Ustawowy skład Komisji Wspólnej Rady Gminy wynosi 15 radnych.

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.

Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek posiedzenia:

I. Omówienie materiałów LVII Sesji zwyczajnej wyznaczonej na dzień 24 lipca 2018r.

II. Zapoznanie  się  z  treścią  pisma Zarządu Województwa Pomorskiego  z  dnia  16  lipca

2018r. DROŚ-PP.7122.20.2017/18 w sprawie projektu uchwały Sejmiku Województwa

Pomorskiego  w  sprawie  Przywidzkiego  Obszaru  Chronionego  Krajobrazu  wraz  z

załącznikami - celem jego uzgodnienia.

Ad. I. Omówienie materiałów LVII Sesji Zwyczajnej wyznaczonej na dzień 24 lipca 2018r.

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński – odczytał proponowany porządek sesji.

.1 Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad;

- Zatwierdzenie porządku obrad;

- Przyjęcie protokołu z LIV i LV zwyczajnej oraz LVI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

.2 Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy;

.3 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki  Wielkie na rok 2018 -  referuje Pani Zofia

Gorzyńska Skarbnik Gminy;

.4 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032 - referuje Pani

Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

.5 Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu  długoterminowego w wysokości 5 271 918,14 zł. na

sfinansowanie  wydatków  nie  znajdujących  pokrycia  w  planowanych  dochodach  gminy  oraz

sfinansowanie  planowanego  deficytu  w  roku  budżetowym  2018  –  Referuje  Pani  Zofia  Gorzyńska

Skarbnik Gminy;



.6 Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXIV/182/2016 Rady Gminy Trąbki Wielkie z dnia 24

maja 2016 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego fragmentu wsi Kleszczewo, obejmującego działkę nr 146/13, na terenie gminy Trąbki

Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.7 Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXII/159/2016 Rady Gminy Trąbki Wielkie z dnia 15

marca  2016  r.  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  części  miejscowego  planu

zagospodarowania przestrzennego obrębu Trąbki Wielkie, Gmina Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej

Konkol Wójt Gminy;

.8 Podjęcie uchwały w sprawie wzniesienia Pomnika Niepodległości w Mierzeszynie – referuje Pan Błażej 

Konkol Wójt Gminy;

.9 Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru

zajęć  dla  kadry  kierowniczej,  ustalenia  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  dla

pedagoga,  psychologa,  logopedy  i  nauczyciela  wspomagającego  oraz  warunków  i  trybu  obniżek

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczycieli zatrudnionych w pełnym wymiarze zajęć

– referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.10 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  za  pracę  dla  Wójta  Gminy  Trąbki  Wielkie  –

referuje Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy. 

.11 Interpelacje i zapytania radnych;

.12 Wystąpienia sołtysów;

.13 Wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Gminy – zaproponował,  aby rozpocząć omawianie projektów uchwał od

zmian budżetu Gminy na 2018r. tj. od nr 3 porządku.

Ad 3.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2018 - referuje Pani Zofia

Gorzyńska Skarbnik Gminy.

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – przedstawiła radnym zmiany budżetu Gminy odczytując

treść uzasadnienia uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są pytania do przedstawionych zmian.  

Radny Karol  Kusaj –  nawiązał  do zabezpieczonych  środków z  przeznaczeniem na  organizację

imprez sportowych i kulturalnych. Zapytał, o które uroczystości chodzi. 

Wójt Gminy Błażej Konkol – poinformował, że są to uroczystości związane z obchodami 100-lecia

odzyskania przez Polskę niepodległości. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał o zwolnioną kwotę w wysokości 200 000,00 zł. Zapytał,

czy spowodowane jest to brakiem złożonego wniosku.



Pani Zofia Gorzyńska – podała, że tak. Są to środki zwolnione z uwagi na nie złożenie żadnego

wniosku. 

Ra  dna Mariola Łabędzka – zapytała z jakich środków kupowane są tablice z  nazwami ulic.

Wójt Gminy – poinformował, że koszty te, pokrywa ZGKiM w Trąbkach Wielkich.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania do zmian. Brak pytań.

Ad 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – uzasadniła podjęcie powyższej uchwał informując, że w

uchwale  zostały  uwzględnione  wszystkie  zmiany,  które  zostają  dokonane  w  zmianach  budżetu

gminy. 

Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w wysokości 5 271 918,14 zł.

na  sfinansowanie  wydatków  nie  znajdujących  pokrycia  w  planowanych  dochodach  gminy  oraz

sfinansowanie planowanego deficytu w roku budżetowym 2018.

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – poinformowała, że kredyt jest na pokrycie deficytu jak

również  na  pokrycie  wcześniejszych  zaciągniętych  zobowiązań.  Kredyt  zaciągamy na  wydatki

inwestycyjne,  które  mamy  w  budżecie  na  2018r.  Trudno  powiedzieć ile  na  co  konkretnie

przekażemy. 

Przewodniczący Rady Gminy – prosi o precyzyjne wyjaśnienie na co będą przekazane te kwoty

kredytu.

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – poinformowała, że nie można określić na co konkretnie

przekazana zostanie jaka kwota.

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja w trakcie której:

Radna Mariola Łabędzka - podała, że nie zgadza się ze stwierdzeniem przewodniczącego. Nie da

się konkretnie wskazać kwoty na co będzie przeznaczony kredyt. Dodała, że co roku jest robione

tak, że Pani Skarbnik płaci na bieżąco a potem pokrywa kredytem koszty. 

Przewodniczący Rady Gminy - zwrócił uwagę, że rada cały rok kilkakrotnie zmienia budżet, który

się dopasowuje. Uważa, że tak być nie powinno. 

Zdania Radnych na powyższy temat były podzielone. 

Wójt Gminy Błażej Konkol – podał, że wszystkie zadania, które rada uchwalała na początku roku

budżetowego, na koniec muszą być zrealizowane. Jeżeli nie będą, to wójt się z tego tłumaczy. 

Radny Adam Zarzycki – stwierdził, że nie można na początku roku ustalić jakie będą wystarczające

środki, na jakie zadania inwestycyjne. Zależy wszystko od przetargu, od ceny. Przyznał rację Pani

Skarbnik stwierdzając, że nie można ustalić konkretnie na jaki cel jaka kwota będzie przydzielona. 

Ad 6.  Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXIV/182/2016 Rady Gminy Trąbki Wielkie z

dnia  24  maja  2016  r.  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu



zagospodarowania  przestrzennego  fragmentu  wsi  Kleszczewo,  obejmującego  działkę  nr  146/13,  na

terenie gminy Trąbki Wielkie

Wójt Gminy Błażej Konkol – poinformował, że uchwała dotyczy uchwał, które nie są zrealizowane

a zostały w międzyczasie podjęte uchwały kompleksowe. 

Działka jest po prawej stronie jadąc do Mierzeszyna. Właściciel tego terenu chciał przerobić to na

usługi weterynaryjne, ale ze względu na problemy finansowe sprzedaje całą firmę i w związku z

tym złożył wniosek o wycofanie swojego poprzedniego wniosku. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy urbaniści podjęli prace nad planem  miejscowym na

tym terenie.

Wójt Gminy – poinformował, że urbaniści nie podjęli jeszcze prac. 

Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXII/159/2016 Rady Gminy Trąbki Wielkie z dnia

15  marca  2016  r.  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  części  miejscowego  planu

zagospodarowania przestrzennego obrębu Trąbki Wielkie, Gmina Trąbki Wielkie.

Wójt Gminy – poinformował, że jest to sytuacja podobna jak w poprzednim punkcie. Uchwała,

która  została  podjęta  w  dniu  15.05.2004r.  obejmuje  mniejszy  plan  niż  uchwała,  która  została

podjęta w terminie późniejszym, która jest kompleksowa i obejmuje większy plan. 

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie wzniesienia Pomnika Niepodległości w Mierzeszynie.

Wójt Gminy – jest to temat związany z odzyskaniem 100 - lecia niepodległości. Mieszkańcy, dzień

ten chcą upamiętnić poprzez usytuowanie pomnika niepodległości. Wie, że część środków na ten

cel mieszkańcy pozyskali. Potrzebna jest zgoda Rady Gminy, aby taki pomnik powstał. 

Dodał,  że  podobna  sytuacja  będzie  w  Trąbkach  Wielkich,  ale  tam  jeszcze  nie  ma  planu

zagospodarowania przestrzennego. Będzie to kamień, obelisk z tablicą z wypisanymi nazwiskami.

Przewodniczący Rady Gminy – nawiązał do załącznika nr 2 – podał, że na górze ma być tynk,

uważa że nie powinno tak być.

Radny Marek Czerwiński – podał, że będzie od góry zabezpieczenie przed wodą opadową. Dodał,

że podczas projektowania zostało to wzięte pod uwagę. 

Przewodniczący Rady Gminy – nie zgadzam się z  napisem „dzieło na które…. nie  powstało z

nienawiści”. Sama treść mi się podoba natomiast słowa: „nienawiści”  by nie użył. 

Radny Marek Czerwiński – poinformował, że są to przytoczone słowa Ignacego Paderewskiego nie

można ich zmieniać. 

Przewodniczący Rady Gminy – prosi o zastanowienie się nad tym zapisem. 

/do posiedzenia dołączyła Pani Patrycja Jereczek - Kierownik Zespołu Oświaty/ 



Ad 9.  Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania i  rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego

wymiaru zajęć dla kadry kierowniczej, ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla

pedagoga,  psychologa,  logopedy  i  nauczyciela  wspomagającego  oraz  warunków  i  trybu  obniżek

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczycieli zatrudnionych w pełnym wymiarze zajęć –

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

Przewodnic  zący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński – oddał głos pani Patrycji Jereczek, celem

sprecyzowania powyższej uchwały.

Pani Patrycja Jereczek – poinformowała, że w projekcie przedstawionej uchwały wkradł się błąd.

Prosi,  aby  skreślić  zapis  „nauczyciela  wspomagającego”  a  nadpisać  „doradcy  zawodowego”.

Dodała,  że  również  zmieniamy  DZ.U.  ustawy  o  samorządzie  gminnym  na  aktualny.  I  Karta

nauczyciela również jest tekst jednolity - rok 2018 poz. 967

Kolejno  objaśniła  radnym  wprowadzone  zmiany.  Dodała,  że  zmiana  będzie  obowiązywała  od

1 września 2018r. 

Przewodniczący Rady Gminy  – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie było.

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia za pracę dla Wójta Gminy Trąbki Wielkie.

Wójt Gminy B  łażej Konkol – poinformował, że dnia 17.05.2018r. sejm uchwalił ustawę w sprawie

wynagrodzenia pracowników samorządowych w tym również dla Wójtów i Burmistrzów. Jest w tej

kwestii Rozporządzenie Ministra. 

Radni zapoznali się z przedmiotowym Rozporządzeniem Ministra.

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja, w trakcie której wspólnie ustalono:

-miesięczne wynagrodzenie w wysokości – 10 180,00 brutto obejmujące następujące składniki:

1. wynagrodzenie zasadnicze – 4700 zł. 

2. dodatek funkcyjny- 1900 zł.

3. dodatek specjalny- 40% - do kwoty 2 640,00 zł.

4. dodatek za wysługę lat – 20% tj. 940 zł. 

Wójt Gminy - zaznaczył, że wysokości wynagrodzeń Wójtów, Burmistrzów są różne. Najwięcej

stracą ci w małych gminach. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy ktoś ma uwagi do wyżej wymienionych propozycji.  

Nie zgłoszono uwag do powyższej propozycji. 

Ad II. Zapoznanie się z treścią pisma Zarządu Województwa Pomorskiego z dnia 16 lipca

2018r.  DROŚ-PP.7122.20.2017/18  w  sprawie  projektu  uchwały  Sejmiku  Województwa

Pomorskiego  w  sprawie  Przywidzkiego  Obszaru  Chronionego  Krajobrazu  wraz  z

załącznikami - celem jego uzgodnienia.



Wójt Gminy – poinformował, że uchwała zakłada powstanie Przywidzkiego Obszaru Chronionego

Krajobrazy. Uchwała obejmuje kilka Gmin. Kolejno na rzutniku przedstawił załączniki do uchwały.

Gminę dotyczy kwadrat nr 24 i 28. Dodał, że jeżeli Radni nie zgadzają się z projektem tej uchwały

to należy podjąć stosowną uchwałę w tej kwestii, natomiast jeżeli nie będzie uwag to Rada nie musi

udzielać odpowiedzi na powyższe pismo. 

Rada zapoznała się z powyższym projektem uchwały. 

Przewodniczący  Rady Gminy -  podziękował  wszystkim za  czynny udział  i  zakończył  na  tym

posiedzenie Komisji. 

Sporządziła Przewodniczący Rady Gminy

Katarzyna Czyż                  Zbigniew Leszczyński


